
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 8. februar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 479
Ministeren oplyser til mig i sit svar på spørgsmål S679, at en mærkeordning
om slagtemetode vil have erhvervsmæssige konsekvenser. Ministeren bedes
oplyse, hvilke konsekvenser der er tale om og omfanget af dem.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pernille
Bendixen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Bendixen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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